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Abstract (en)
The manifold has an inner (3) and an outer (4) shell joined to each other around the inputs (1,2). An space (5) is formed between them. The inner
shell has at least one device for compensating expansion in relation to the outer shell. The shells are formed by inner high pressure deformation
from the outer and inner tubes of a duplex tube. The device for expansion compensation comprises a corrugation (8) of the inner shell. The outer
shell has a corrugation (9) reducing the sound radiation.

Abstract (de)
Ein Abgaskrümmer mit mindestens drei Anschlüssen (1, 2) umfaßt eine Innenschale (3) und eine Außenschale (4), welche im Bereich der
Anschlüsse miteinander verbunden, im übrigen jedoch unter Ausbildung eines Zwischenraumes (5) mit Abstand zueinander angeordnet sind. Die
Außenschale (4) und die Innenschale (3) sind durch Innenhochdruckverformung aus dem Außen- bzw. dem Innenrohr eines Duplexrohres geformt.
Zum Dehnungsausgleich gegenüber der Außenschale weist die Innenschale eine Wellung (8) auf. <IMAGE>
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